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Voorwoord 

Beste ouder(s)/verzorger(s),  

 

Het lijkt alsof het schooljaar nog niet zo lang geleden van start is gegaan. Maar het is inmiddels alweer december: 

een koude en drukke maand vol gezelligheid. Sinterklaas heeft vorige week zelfs al een bezoek gebracht aan het 

Dorenweerd College.  

 

In de eerste maanden van dit schooljaar is er veel gebeurd. Naast de reguliere lessen organiseerden we in de Week 

Ander Onderwijs een breed buitenlesprogramma voor alle leerlingen, de audities voor de musical zijn opgestart en 

de eerste muziekavond was vorige week een groot succes. Daarnaast hebben de leerlingen het eerste rapport van 

dit schooljaar ontvangen. De brugklasleerlingen zijn bovendien gewend geraakt aan hun nieuwe schoolomgeving en 

voelen zich inmiddels thuis hier.  

 

Naast deze schoolzaken zijn er in binnen- en buitenland ook ontwikkelingen die aandacht vragen. Op school 

proberen we hier op verschillende momenten en in diverse lessen aandacht aan te besteden. Want we willen onze 

leerlingen niet alleen een goed diploma bezorgen. We willen ze ook opleiden tot medeburgers, die met een open en 

kritische blik naar de wereld kijken en in staat zijn vanuit verschillende perspectieven een mening te vormen. Op 8 

december vieren we in dat kader bijvoorbeeld Paarse Vrijdag; door in het paars gekleed te gaan, laten we zien dat 

iedereen volledig zichzelf mag zijn, zonder aannames en vooroordelen. Een groep leerlingen heeft rond dit thema 

het initiatief InDifferent gestart. Ik wijs u met trots op het stuk op pagina 7.   

 

Onlangs is de nieuwe regering gestart met de heer Arie Slob als minister Primair 

en Voortgezet Onderwijs. De minister moet op basis van het regeerakkoord aan 

de slag. Helaas is in het akkoord weinig aandacht voor het Voortgezet Onderwijs. 

Dat is vanuit ons perspectief teleurstellend. De politiek moet uiteraard  

keuzes maken en de aandacht voor het Primair Onderwijs is te  

begrijpen, maar ook voor het Voortgezet Onderwijs zijn er  

serieuze themaôs die aandacht en ondersteuning verdienen.  

Denk aan bekostiging, flexibilisering leerroutes, het lerarentekort  

en meer ruimte voor de docent voor onderwijsontwikkeling.  

 

Neemt niet weg dat wij ons werk in het onderwijs op het 

Dorenweerd College nog steeds koesteren: het blijft een 

eervolle en verantwoordelijke taak om een belangrijke 

bijdrage te leveren aan de ontwikkeling van uw kinderen, 

onze leerlingen!  

 

In dit Dorenblad informeren wij u graag over een aantal zaken die voor  

u interessant zijn. Ik wens u veel leesplezier! 

 

Gabri Maessen (rector) 
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Leerlingenvertegenwoordigers 

Als school zijn we er natuurlijk voor onze leerlingen. Daarom vinden wij het belangrijk dat we met de leerlingen in 

gesprek blijven over hoe we de school kunnen verbeteren. De leerlingenvertegenwoordigers spelen daarbij een 

belangrijke rol. In principe zijn twee leerlingen uit elke klas benoemd als leerlingenvertegenwoordiger. Zij overleggen 

per afdeling met de afdelingsleider. Daarnaast is er een overleg van alle leerlingenvertegenwoordigers met de 

rector. De eerste gespreksronden van dit schooljaar vonden de afgelopen periode plaats en hebben weer nuttige 

informatie opgeleverd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zo hebben we met de leerlingenvertegenwoordigers gesproken over betere verlichting bij de kluisjes, de wisselende 

capaciteit van het wifi-netwerk, de kapstokken in bepaalde delen van het gebouw, de belijning van de fietsenkelder 

en de aankleding van de mediatheek. We gaan met deze verbeterpunten aan de slag.  

 

Daarnaast hebben we gesproken over de telefoonhotels. De leerlingen zijn overwegend positief hierover: de  

telefoonhotels zorgen voor meer rust en concentratie tijdens de lessen. De leerlingenvertegenwoordigers gaven 

verder aan dat de verkoop in de kantine tijdens pauzes een knelpunt blijft. Op sommige momenten is de wachttijd te 

lang. We bespreken dit met Markies, de organisatie die zorg draagt voor de kantineverkoop. We hebben de 

leerlingenvertegenwoordigers ook gevraagd om input wat betreft óaankleding van het gebouwô en de mogelijke 

aanschaf van een ópannaveldjeô. Tot slot: vorig jaar hebben we gezorgd voor meer zitplaatsen buiten, de leerlingen 

willen graag verdere uitbreiding. Ook hier gaan we mee aan de slag.  

 

Al met al weer bijeenkomsten die het nodige hebben opgeleverd en de moeite waard waren!  

  




















